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CONSELL DE GOVERN 

 

A la ciutat de València, el dia 15 de febrer de 2023, a les 10,40 hores, a la Sala de Juntes del 
Rectorat, sota la presidència de la Sra. Rectora, María Vicenta Mestre Escrivá, i amb 
l’assistència de les persones que s’indiquen a continuació, queda constituït en sessió ordinària 
el Consell de Govern de la Universitat de València. 

 

Assistents: (Amb vot)  

Rectora: Maria Vicenta Mestre Escrivá 

Secretària General: Maria Elena Olmos 
Ortega 

Gerent: Juan Vicente Climent Espí 

Vicerectora d’Estudis: Isabel Vázquez 
Navarro 

Vicerector d’Ordenació Acadèmica i 
Professorat: Ernest Cano Cano 

Vicerectorat de Formació Permanent, 
Transformació Docent i Ocupació: Ángeles 
Solanes Corella 

Vicerector d’Investigació: Carlos 
Hermenegildo Caudevilla 

Vicerectora d’Innovació i Transferència: 
Rosa Mª Donat Beneito 

Vicerectora de Cultura i Societat: Ester 
Alba Pagán 

Vicerector d’Internalització i 
Multilingüisme: Carles Padilla Carmona 

Vicerector de Planificació, qualitat i 
Tecnologies de la Informació: Joaquín 
Aldás-Manzano 

Vicerector d’Economia i Infraestructures: 
Justo Herrera Gómez 

Vicerectora de Sostenibilitat, Cooperació i 
Vida Saludable: Pilar Serra Añó 

Vicerectora d’Igualtat, Diversitat i 
Polítiques Inclusives: Helena Rausell Guillot 

Delegat de la rectora per a estudiantes i 
estudiants: Manuel González Ferrandis 

Degà de la Fac. de Medicina: Francisco 
Javier Chorro Gascó 

Degà Fac.  Economia: Francisco Muñoz 
Murgui 

Degana Fac. de Filosofia i Ccies. de 
l’Educació: Rosa Mª Bo Bonet 

Degà Fac. d’Infermeria i Podologia: Antonio 
Merelles Tormo 

Degà Fac. Psicologia i Logopèdia: Antonio 
Manuel Ferrer Manchón 

Degana Fac. Química: Adela Mauri Aucejo 

Degana Fac. Farmàcia: Hortensia Rico 
Vidal 

Director ETS Enginyeria: José Rafael 
Magdalena Benedicto 

Representant departaments: José 
Antonio Calañas Continente 

Representant departaments: David Parra 
Monserrat 

Representant departaments: Luis Torres 
Asensi 

Representant Instituts universitaris: Joan 
Monrós González 

Representant PDI Doctor: Pedro Cillero 
Salomón 

Representant PDI Doctor: Jesús Olavarría 
Iglesia 
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Representant PDI Doctor: Emilia Ferrer 
García 

Representant PDI Doctor: Inmaculada 
Rosa García Robles 

Representant PDI Doctor: Enric Josep 
Valor i Micó 

Representant PDI Doctor: Francisco 
Miguel Martínez Arnau 

Representant PDI Doctor: Sergio 
Maruenda Bataller 

Representant PDI No Doctor: Daniel 
Tordera Salvador 

Representant PAS: Laura Coscollá 
Pascual 

Representant PAS: Carlos Javier López 
Benedí 

Representant PAS: José Francisco 
Martínez Pastor 

Representant PIF: Víctor Moreno Soler 

Representant Estudiantat: Rocío Briet 
Reyes 

Representant Estudiantat: Jaume Espadà 
Guillén 

Representant Estudiantat: Alejandro 
Navarro García 

Representant Estudiantat: Valeria Ruiz 
García 

Representant Estudiantat: África Vercher 
Ballester 

Coordinador de la AGE: Víctor Herrera 
Latorre 

PAS designada per la Rectora: Vicenta 
Alandí Palanca 

PAS designada per la Rectora: Fuensanta 
Domenech Roda 

 

(sense vot): 

 

Degana Fac. Filologia, Traducció i 
Comunicació: Amparo Ricós Vidal 

Degà Fac. Geografia i Història: Josep 
Montesinos Martínez 

Degà Fac. Ciències de l’Activitat Física i 
Esport: Ferran Calabuig Moreno 

Degana Fac. Fisioteràpia: Sofía Pérez 
Alenda 

Degà Fac. Ciències Socials: Albert Moncusí 
Ferré 

Degana Fac. Ciències Biològiques: Carmen 
Baño Aracil 

Degà Fac. Física: Jorge Vidal Perona 

Degà Fac. Ciències Matemàtiques: José 
Salvador Moll Cebolla  

Presidenta Junta PAS:  Carmen 
Hernández Ortega 

President Comitè d’Empresa: Juan Miguel 
Soria García 

 

------------------ 

Excusen la seua assistència els membres següents: Degà Fac. Dret, Francisco Javier Palao 
Gil; Degana de la Fac. de Magisteri, Ana Maria Botella Nicolás; Director de l’Escola de 
Doctorat: José Vicente Bagán Sebastián; Representant PDI Doctor, Ana María Gómez 
Tafalla; Representant PDI No Doctor: María Ángeles Serrano Mendizábal i President Junta 
del PDI: Julián Sanz Hoya. 

------------------- 
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Per a tractar els punts del següent 

ORDRE DEL DIA 

 

1. Aprovació, si escau, de l’acta del Consell de Govern de 20 de desembre de 2022. 

2. Informe de la Senyora Rectora. 

3. Concessió, si escau, de Venia Docendi a professorat de centre adscrit. 

4. Aprovació, si escau, de canvi d’adscripció a centre sol·licitat. 

5. Presa de coneixement de l'informe d'avaluació de l'activitat docent del 
professorat, corresponent al curs 2021-22. 

6. Aprovació, si escau, de la Convocatòria del complement autonòmic 2023 
(retribucions addicionals del professorat). 

7. Aprovació, si escau, de les convocatòries, perfil i tribunal de places de Professorat 
Titular d'Universitat i de Professorat Contractat Doctor per a l'estabilització de 
personal investigador amb certificat I3 (Oferta Pública d'Ocupació 2020)". 

8. Aprovació, si escau, de la convocatòria, perfil i tribunal de plaça de professorat 
contractat. Promoció 2022-2023 (Oferta Pública d'Ocupació 2022). 

9. Aprovació, si escau, de la Relació de Llocs de Treball del Personal Docent i 
Investigador. 

10. Informe sobre la modificació de la composició i acords del Reglament de Mesa 
Negociadora de la UV, per adequar-lo al resultat de les eleccions sindicals de 1 de 
desembre de 2022. 

11. Aprovació, si escau, de la proposta de places d’accés a les titulacions de grau i de 
màster oficial per al curs 2023-24. 

12. Aprovació, si escau, de la proposta de calendari acadèmic de la Universitat de 
València per al curs 2023-24. 

13. Aprovació, si escau, de l’inici d’expedient de supressió de l’adscripció de l’Escola 
Universitària d’Infermeria “La Fe” i la incorporació de l’oferta formativa a la 
Universitat de València. 

14. Aprovació, si escau, de propostes de modificació de plans d’estudis de màster 
oficial.  

15. Inici, si escau, d’expedient de canvi de denominació de la Facultat de Farmàcia. 

16. Aprovació, si escau, de l’oferta de Títols Propis per al curs 2023-2024. 

17. Aprovació, si escau, de l’informe de Seguiment de la Bústia de Queixes, 
Suggeriments i Felicitacions de la Universitat de València. 

18. Aprovació, si escau, de la derogació de l’acord de la Junta de Govern 1995/357, 
modificat per AJGUV 1996/28. 

19. Aprovació, si escau, de l’acord de progressió de la carrera professional 2023-
2025. 
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20. Aprovació, si escau, de l’addenda al calendari general de la Universitat de València 
per a l’any 2023. 

21. Aprovació, si escau, de contractes de llicencia de drets d’ús i explotació.  

22. Autorització, si escau, per a la signatura de convenis de col·laboració. 

23. Torn obert de paraules. 

 
Atès que hi ha el quòrum suficient per a la vàlida celebració de la reunió, la Sra. Rectora 
declara oberta la sessió i es passa a tractar els punts de l’ordre del dia. 

 

1. Aprovació, si escau, de l’acta del Consell de Govern de 20 de desembre de 2022. 

 

La Sra. Rectora presenta aquest punt i fa referència a la documentació que hi ha en l’Aula 
Virtual de la Universitat de València.  

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Per assentiment dels membres del Consell, es pren l'acord següent: 

 

ACGUV 1/2023. “Aprovar l’Acta del Consell de Govern de 20 de desembre de 2022”. 

 

2. Informe de la Senyora Rectora. 

 
Comença la Sra. Rectora posant de manifest que aquest primer Consell de Govern de l’any 
2023 està celebrant-se un dimecres, que no és el dia habitual de les nostres reunions, fent-
ho a les 10:30 hores, que tampoc sol ser l’horari habitual. Explica que dues circumstàncies 
justifiquen aquesta celebració, i formen part de l’informe a aquest Consell de Govern que 
recollirà, de manera sintètica, les principals fites d’aquestes primeres setmanes de l’any. 
 
Aquest mateix matí, continua exposant, ha assistit a l’acte inaugural del Fòrum d’Ocupació 
de la Facultat de Dret, al qual han participat l’Honorable Consellera de Justícia, Interior i 
Administració Pública, Gabriela Bravo, i el Molt Honorable President de la Generalitat 
Valenciana, Ximo Puig. 
Destaca que al llarg de les darreres setmanes han tingut lloc diversos fòrum d’ocupació, 
com el de Ciències de la Salut, el passat divendres dia 10 de febrer, el dia 1 va tindre lloc el 
Fòrum d’Ocupació de Ciències de l’Activitat Física i l’Esport i el 30 de gener el Fòrum 
d’Ocupació de Ciències Socials. 
Aprofita per expressar públicament l’agraïment al personal d’UVocupació, liderat per la 
vicerectora de Formació Permanent, Transformació Docent i Ocupació , professora Ángeles 
Solanes, així com als degans i deganes dels centres, els seus equips, i resta de personal de 
les facultats que s’impliquen en fer realitat un fòrum que apropa les oportunitats laborals al 
nostre estudiantat. 
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La Sra. Rectora informa que el passat dia 13 de gener va tindre lloc, al mig de l’avinguda de 
Blasco Ibáñez, l’acte d’homenatge al professor Manuel Broseta Pont, brutalment assassinat 
en eixe punt del nostre Campus, en eixir de la Facultat de Dret. 
 
Des del record i l’estima a qui va ser catedràtic de la nostra Universitat, reitera la condemna 
a totes les formes de violència, i aprofita també per reiterar, una vegada més, la condemna 
a la intervenció militar de Rússia a Ucraïna. 
En aquest sentit, aprofita per agrair els esforços de solidaritat de la nostra comunitat 
universitària, una vegada més, i el nostre més fer compromís amb la pau, la democràcia i 
les llibertats, tal i com queda recollit als nostres Estatuts. 
 
Uns Estatuts, manifesta la Sra. Rectora, que ens encoratgen, també, a impulsar les activitats 
desenvolupades pel nostre estudiantat, i en eixe sentit, la passada setmana es va inaugurar 
a l’Aula Magna de la Facultat de Medicina i Odontologia, el Congrés d’Investigació Biomèdica, 
impulsat per l‘estudiantat de les facultats de Ciències Biològiques i de Medicina. 
En aquest sentit, felicita aquests dos centres, i els seus equips deganals, i molt especialment 
a aquest estudiantat compromès que, desinteressadament, impulsa una activitat que 
reuneix centenars d’estudiantes i estudiants de tota Espanya, i que aborda diferents reptes 
científics en el seu àmbit de coneixement. Els dona l'enhorabona a totes i tots i destaca que 
son un exemple a seguir en un món en què es lluita per trencar estereotips, per evitar el 
biaix en la concepció de les disciplines acadèmiques i les ocupacions. 
 
Per això, remarca la Sra. Rectora, a la nostra Universitat, celebràrem, el Dia Internacional 
de la Dona i la Xiqueta en la Ciència, amb una ampla participació de grups de recerca i de 
projectes de la nostra Universitat que combaten eixos estereotips, que són un exemple de 
la participació de les dones en el desenvolupament científic. 
Vol agrair el compromís de totes les persones i els equips de la Universitat que participaren, 
i la iniciativa duta a terme per la Unitat d’Igualtat sota el lideratge de la vicerectora d’Igualtat, 
Diversitat i Polítiques Inclusives, professora Helena Rausell. 
 
A continuació es refereix les estudiantes i estudiants premiats per la Fundación Trinidad 
Alfonso, també exemples a seguir, que cada any lliura els guardons als millors esportistes 
de les universitats valencianes. En aquest informe, vol donar-los l'enhorabona als guanyadors 
i guanyadores i al nostre Servei d’Esports, dirigit per la professora Ana Gómez Tafalla. 
Aprofita per dir que es sent orgullosa per ser la primera universitat d’Espanya en volum de 
participants en competicions esportives universitàries, i que en eixe àmbit, ens trobem en 
nivells d’igualtat pràcticament efectiva entre homes i dones. 
En aquest sentit, remarca la Sra. Rectora que som la primera universitat pública en resultats 
en competicions esportives estatals, sols superats, en termes absoluts, per una universitat 
privada a nivell de tota Espanya, reiterant la felicitació a UVesports i a les i els nostres 
esportistes. 
 
A continuació vol felicitar els participants del projecte teatral de la Universitat de València 
‘Escena Erasmus’, que ha rebut els guardons a Millor Obra Teatral d’Espanya u al Millor Text 
Teatral Original per la producció ‘El desig de la joventut’ en el setè Festival Nacional de Teatre 
Universitari. 
 
La Sra. Rectora passa a felicitar seguidament els professors jubilats de la nostra Universitat 
que han rebut diferents guardons en la tercera edició dels premis Precrea que atorguen les 
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universitats públiques valencianes i que reconeixen el talent creatiu: el Dr. Antoni Tordera ha 
rebut el premi Carles Santos d’Arts Escèniques, el Dr. Vicent Alonso el premi Isabel-Clara 
Simó de Creació Literària i la Dra. Maria Teresa Beguiristain el premi Juana Francés d’Arts 
Plàstiques i Visuals. 
 
Tot seguit, la Sra. Rectora lamenta el traspàs de qui va ser catedràtic d’Història Moderna 
de la nostra Universitat, fill predilecte d’Oliva, Dr. Antonio Mestre Sanchis, qui va ser també 
primer degà de la Facultat de Filosofia i Lletres de la Universitat d’Alacant, i de la catedràtica 
de Tecnologia Farmacèutica, Dra. Teresa Maria Garrigues, qui va ser secretària i vicedegana 
de la nostra Facultat de Farmàcia.  
Recorda també qui va ser catedràtic de Química Orgànica de la nostra Universitat, Dr. 
Gregorio Asensio Aguilar, que va ocupar diferents responsabilitats entre elles la direcció del 
Departament de Química Orgànica i el deganat de la Facultat de Farmàcia. 
 
I en altre ordre de coses, informa així mateix, del relleu al front de la Junta de Personal 
d’Administració i Serveis del Sr. Pedro Cabrera, qui va estar al front d’aquest òrgan 
estatutari de representació dels treballadors i treballadores al llarg de dos períodes 
consecutius, i a qui li ha expressat el seu agraïment, per la seua dedicació i treball, i felicitem 
a la Sra. Carmen Hernández per la seua elecció com a nova presidenta de la Junta de P.A.S. 
de la nostra Universitat. 
 
Manifesta seguidament la Sra. Rectora que enguany celebrarem que, en 1572, Jeroni 
Muñoz, professor d’astronomia a la nostra Universitat, va observar, a l’igual que els 
astrònoms Francesco Maurolico y Wolfang Schuler, una supernova, un ‘estel no’ que, 
observat també per Tycho Brajhe, hui en dia es coneix com Supernova de Tycho.  
I per a celebrar aquest aniversari ha nomenat el professor Vicent Martínez Soria ‘Director 
d’Activitats Culturals per als actes de l’aniversari de Jeroni Muñoz’, amb efectes del dia 1 de 
febrer. 
 
Exposa que enguany també celebrem, el quaranta aniversari de la creació de la Universitat 
d’Estiu de Gandia, un projecte que va evolucionar fins esdevenir, en l’actualitat, el Centre 
Internacional de Gandia de la nostra Universitat, "UVGandia". I comunica que per desplegar 
els actes commemoratius s’ha nomenat el professor Joan Manuel del Alcázar Garrido com 
a ‘Director d’Activitats Culturals per al 40 aniversari de la Universitat d’Estiu de Gandia’, amb 
efectes del dia 1 de febrer d’enguany. 
 
Seguidament, la Sra. Rectora informa al Consell de Govern, que aquest passat dimarts 14 
de febrer mantinguérem una reunió més amb les autoritats municipals de Sagunt amb 
l’objectiu de crear una seu estable de la nostra Universitat a aquesta ciutat del Camp de 
Morvedre, en línia amb el que és el nostre Centre Internacional de Gandia. 
Recorda que la trajectòria de col·laboració entre l’Ajuntament de Sagunt i la nostra 
Universitat ve de llarg, però cal intensificar-la per tal de donar servei a la societat de Sagunt 
i la seua comarca, i aprofitar els recursos que la ciutat pot posar al nostre abast per al 
desplegament pràctic de programes de titulacions oficials, així com de programes de 
formació al llarg de la vida que completen les activitats de dimensió social i cultural que 
s’intensificaran en aquests propers anys si continua endavant el projecte que ahir 
presentàrem. 
Aquesta intensificació, es produirà també en la vesant de la investigació i la transferència de 
coneixement, i donarà resposta als reptes dels teixits productius de Sagunt que, després de 
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la reconversió industrial de les darreres dècades del passat segle inicia una nova trajectòria 
industrial iniciant un vector de creixement intel·ligent i sostenible de la mà de Volkswagen, 
grup empresarial al qual vol donar suport en aquesta nova iniciativa que generarà riquesa al 
nostre territori i contribuirà també a una transformació ecològica dels teixits productius. 
 
A més, indica com es va informar ja acabar l’any passat, que la professora Maria Dolores 
Pitarch ha estat nomenada Delegada de la Rectora per a Programes Universitat-Societat. 
 
Tot seguit, la Sra. Rectora informa que aquest passat huit de febrer ha tingut lloc el relleu, 
per torn, al front de la presidència de la Conferència de Rectores i Rectors d’Universitats 
Públiques Valencianes, corresponent a la Universitat Politècnica de València exercir la 
presidència al llarg d’aquest any. 
 
Seguint amb el seu discurs, indica que s’ha evidenciat la necessitat de parar atenció als 
problemes de salut mental d’una societat com la nostra que, en un termini breu de temps, 
s’ha enfrontat a circumstàncies inèdites des de feia, en alguns casos, un segle, i en altres 
gairebé: la profunda crisi econòmica de què venim, les conseqüències de la pandèmia per 
COVID-19 i les mesures adoptades per combatre-la. La transformació del món 
contemporani cap a un món creixentment digital, la transició ecològica en un context 
d’emergència climàtica i un conjunt d’escletxes socials que s’evidencien en un model 
econòmic que les ha accentuades, així com els efectes d’una violència masclista i situacions 
com el ciberassetjament són unes realitats a les quals la nostra societat s’enfronta cada 
dia. 
 
Així, remarca la Sra. Rectora, si la nostra Universitat sempre ha estat un exemple com a 
pionera en la implantació d’un servei d’assessorament psicològic, sexològic i psicoeducatiu 
gratuït per al nostre estudiantat, el seu compromís en la promoció de la salut i el benestar 
de la comunitat universitària ha donat un pas endavant, tal i com va recollir en el programa 
electoral amb el que va concórrer al front del rectorat de la Universitat. 
Es completa, d’aquesta manera, el servei anteriorment esmentat amb un ampli ventall de 
trastorns psicològics com ara els de tipus depressiu, d’ansietat o relacionats amb la por, 
obsessiu-compulsius i altres relacionats, així com els associats a l’estrès. 
 
Anuncia que la Clínica de Psicologia de la nostra Universitat atendrà les demandes 
d’assessorament i assistència psicològica d’aquests problemes amb un model subvencionat 
de serveis d’orientació i assistència psicològica a l’estudiantat, per a qui serà totalment 
gratuït i diu que li complau informar que aquest servei ha començat ja a prestar-se. 
La Sra. Rectora vol agrair el treball, i l’esforç realitzat per la Clínica de Psicologia, la Fundació 
Lluís Alcanyís, la Facultat de Psicologia, el SeDi i la Delegació de la Rectora per a Estudiants, 
a més de la gerència per fer possible aquest projecte. 
 
I, en aquest mateix sentit, informa al Consell de Govern que el proper mes d’abril la nostra 
Universitat acollirà una jornada sobre salut mental en les universitats de la comunitat 
valenciana impulsada pel Comissionat de la Presidència de la Generalitat per a la Salut 
Mental. En aquesta jornada es presentaran els resultats d’un estudi sobre la prevalència de 
problemes de salut mental en els estudiants universitaris d’Espanya i de la Comunitat 
Valenciana, així com la cartografia de serveis de salut mental de les universitats de la nostra 
Comunitat. 
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A continuació, la Sra. Rectora recorda que ens trobem en un temps de canvis legislatius, 
amb la L.O.S.U. en tràmit parlamentari al Senat d’Espanya, i pendents de que es faça efectiu 
el compromís i darrer anunci del govern valencià de signar el conveni col·lectiu de les 
universitats públiques valencianes. 
Al mateix temps, ens trobem immersos en una vaga de professorat associat convocada a 
nivell estatal en protesta per la reforma legislativa continguda al nou text legislatiu de les 
universitats encara que les dades d’incidència enregistrades a la nostra Universitat mostren 
un nivell de seguiment poc significatiu. 
Tot i això, informa que el govern valencià ha decretat com a serveis mínims la realització de 
les proves d’avaluació i la tutorització dels treballs fi de màster, fi de grau i pràctiques 
externes. 
Des de la solidaritat amb les reivindicacions de millora en les retribucions del professorat 
associat, que depenen de l’aplicació pendent del conveni col·lectiu del personal laboral de les 
universitats públiques valencianes, la Sra. Rectora referma la demanda d’una modificació de 
la L.O.S.U. en els termes establerts per la Comissió de Professorat de C.R.U.E. que done una 
resposta real i efectiva a les necessitats de professorat del sistema públic universitari 
estatal. 
 
Planteja que es tracta d'un sistema que requereix no sols de mesures efectives, sinó de la 
supressió de la taxa de reposició que ens ha endarrerit en els darrers anys, i una suficiència 
pressupostària que garantisca l’efectivitat de l’autonomia universitària en la planificació de 
les seues activitats i plantilles. 
 
La Sra. Rectora manifesta que la pròxima aprovació de la Llei Orgànica del Sistema 
Universitari, actualment en el Senat després de ser aprovada pel Congrés dels Diputats, 
genera una incertesa normativa en diferents aspectes de la gestió i la governança 
universitària, entre ells i de forma destacada sobre els processos d'estabilització i promoció 
de la plantilla de professorat.  
Enfront d'això, informa que la nostra Universitat ha sol·licitat al Ministeri d'Universitats, a 
través de CRUE la consideració d'una sèrie de propostes de transitorietat en l'aplicació de la 
LOSU no contemplades en el text aprovat pel Congrés. En concret, s'ha demanat la 
possibilitat de continuar utilitzant transitòriament la figura de professorat contractat doctor, 
fins que es trobe plenament regulada en l'àmbit autonòmic la futura figura de professorat 
permanent laboral, amb la finalitat de no posar en perill l'estabilització del professorat 
ajudant doctor acreditat que finalitza el seu contracte.  
Igualment, s'ha sol·licitat que es mantinguen transitòriament en els processos de selecció 
del PDI els actuals procediments regulats per la LOU, quant a composició de comissions, 
proves a realitzar, valoració de mèrits, etc., mentre no es desenvolupe la nova regulació 
d'aquests procediments en cada universitat, per tal de no paralitzar els processos de 
contractació i promoció. En aquest sentit, comunica que no tenim resposta encara sobre 
aquestes peticions.  
En aquest context incert, el Consell de Direcció de la Universitat de València vol reafirmar el 
seu compromís en mantenir els processos d'estabilització i promoció del nostre professorat, 
en la mateixa línia dels quatre anys anteriors.  
És per això que s'ha iniciat ja la negociació de l'Oferta Pública d'Ocupació de 2023 i es 
proposa mantenir els criteris de promoció i les finalitats aprovades fins ara: estabilització del 
professorat ajudant doctor el més aviat possible abans de finalitzar el seu contracte, 
promoció del professorat contractat doctor i del professorat titular d'universitat, pla 
d'estabilització del professorat associat, estabilització del personal investigador acreditat 
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amb certificat I3 i convocatòria de vacants en àrees de coneixement amb situacions 
estructurals greus.  
 
Informa la Sra. Rectora que es pretén aprovar aquesta oferta en Consell de Govern a 
principis del mes de març, per tal d'iniciar a continuació el procediment de sol·licitud de 
promocions. Potser en eixe moment tindrem una major informació sobre l'estat d'aprovació 
de la LOSU i els seus mecanismes de transitorietat. En qualsevol cas, la Universitat de 
València aplicarà sempre les normes legals de la forma més favorable per a la promoció i 
estabilització del nostre professorat. 
Fent un incís, informa que demà es reuneix el Consejo de Universidades amb un punt de 
l'ordre del dia que és la "Transitoriedad de la LOSU". La Sra. Rectora anirà a Madrid, i 
aquestes mateixes reivindicacions que ja han estat traslladades per escrit, li les farà 
personalment al Ministre.  
En altre escenari, la Sra. Rectora explica que s’han intensificat les reunions amb la 
Generalitat per a resoldre dos assumptes capitals en les reivindicacions de la Universitat de 
València. 
D’una banda, el Consell de Direcció li ha fet arribar a la Conselleria d’Universitats unes 
propostes de millora per a la modificació del Decret 174/2002 per tal d’accelerar la seua 
aprovació i fer possible la signatura del conveni col·lectiu durant les pròximes setmanes. 
 
D’altra banda, s’intensifiquen les reunions per fer efectiu el Pla Pluriennal de Finançament 
de les Universitats Públiques Valencianes, i agraeix que s'inicie la recta final d’una 
reivindicació històrica de la nostra Universitat que, per fi, i abans d’acabar la legislatura 
autonòmica, sembla que es farà realitat. 
 
Abans d'acabar aquest punt, la Sra. Rectora, com a informació sorgida a les últimes hores, 
vol plantejar en relació a les noticies periodístiques sobre un membre de la Policia Nacional, 
suposadament matriculat amb una identitat falsa a la Universitat de València. 
 
Per a situar en antecedents al Consell de Govern, explica que dilluns passat, 13 de febrer, 
es va publicar a un diari digital una informació relativa a la infiltració d’agents de la Policia 
Nacional en moviments socials a Catalunya i a València. 
En aquesta informació, i en relació a la ciutat de València i la suposada infiltració d’un 
membre de la Policia Nacional en els moviments socials, la Sra. Rectora indica que es feia 
referència a la identitat de la persona infiltrada. Aquesta informació periodística, també 
indicava que, aquest suposat agent policial, va emprar una identitat falsa i es va matricular 
al primer curs del grau en Treball Social de la Universitat de València després d’haver 
superat les proves d’accés a majors de 25 anys a aquesta Universitat. 
Alertats per aquesta informació periodística, la Universitat de València va iniciar un expedient 
informatiu per tal de comprovar que els procediments de verificació d’identitats s’han seguit 
d’acord amb els procediments establerts en la nostra Universitat i en paral·lel es va informar 
d’aquestes actuacions als mitjans de comunicació que es van adreçar a la nostra Universitat 
sol·licitant informació. 
Aclareix la Sra. Rectora que, com a resultats d’aquesta investigació, es pot afirmar que la 
Universitat de València ha seguit en aquest cas, com en general i en tot moment, els seus 
procediments d’acreditació d’identitat, tant en la matrícula de les proves d’accés a la 
Universitat com en el procediment de matriculació en títols de grau 
A més indica que la Universitat de València ha informat a la Delegació del Govern d’Espanya 
a la Comunitat Valenciana dels resultats de la investigació interna realitzada. 
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Com a Informació addicional, la Sra. Rectora considera important aclarir els següents fets: 
 
Primer. Que la Universitat de València no pot proporcionar informació de caràcter personal 
sobre el seu estudiantat. Això és, que no es pot ni confirmar ni desmentir que la persona a 
què fa referència la informació periodística estiga o haja estat matriculat o matriculada a la 
nostra Universitat. 
Segon. Que sí podem afirmar que en les proves d’accés a la Universitat celebrades a la 
Universitat de València es realitza un procediment de verificació d’identitat de les persones 
matriculades, a través dels documents oficials que acrediten la seua identitat.  
En el cas de ciutadanes i ciutadans de nacionalitat espanyola a través del Document Nacional 
d’Identitat, D.N.I. 
Tercer. Que l’accés a les universitats públiques de la Comunitat Valenciana, entre les quals 
es troba la Universitat de València, es realitza a través d’un procediment de preinscripció 
que gestiona la Generalitat Valenciana. 
I que en aquest procés de preinscripció, la Generalitat Valenciana proporciona a les 
universitats públiques el resultat de l’accés per preinscripció pels diferents grups (o quotes).  
Per tant, la verificació d’identificació correspon a la Generalitat en aquest cas, quan fa arribar 
els llistats. 
 
Quart. Que la Universitat de València, en el procés de matrícula, sols matricula a les 
persones que han accedit per preinscripció. I que en aquest procediment verifica la identitat 
de les persones que es matriculen. 
En conseqüència, aclareix la Sra. Rectora, totes les persones matriculades a la Universitat 
de València són enregistrades, és a dir, compten amb un expedient personal amb 
identificació pròpia (NPA), d’acord amb les dades que figuren en el seu document d’identitat, 
en el cas de ciutadanes i ciutadans espanyols, al seu D.N.I. 
 
Cinquè. La Universitat de València no compta amb cap persona matriculada amb identitat 
que no haja estat verificada amb documentació oficial vàlida. 

 
Sisè. En relació a les afirmacions realitzades per alguns moviments estudiantils, la Universitat 
de València, en cap cas, ha tingut cap relació de connivència amb autoritats policials per a 
situacions d’infiltració d’agents en les seues aules, tenint una actuació, com es fa sempre, 
seguint un procés transparent en la matrícula dels seu estudiantat. 

 

Per acabar, la Sra. Rectora es dirigeix als membres del Consell de Govern mostrant la seua 
disposició, junta el Consell de Direcció, per aclarir qualsevol qüestió addicional continguda en 
aquest informe. 
 

Acabada l'exposició de l'informe, la Sra. Rectora dona la paraula a la representant 
d'estudiants, Valeria Ruiz García, que es mostra agraïda pel fet que la Universitat haja obert 
un expedient informatiu. Considera que son fets realment greus. La estudiant diu que el 
Ministeri d'Interior ha rebutjat donar explicacions i no consta que haja hagut autorització 
judicial. Pensa que no s'ajusta a la legalitat, i en tot cas, de ser cert, un policia infiltrat hauria 
ocupat una plaça d'un estudiant o estudianta que no s'ha pogut matricular. 

Des del BEA, continua Valeria, opinen que cal arribar al fons de l'assumpte i demana es 
prenguen accions judicials i també demanar explicacions al Ministeri d'Interior. Aquests fets, 
considera que atenta a la integritat de la pròpia Universitat, tenint en compte que segons la 
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noticia el presumpte policia nacional, va anar a les classes, presencials i telemàtiques i va 
compartir amb el temps amb l'estudiantat. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Degà de Matemàtiques, que vol  demanar, si és possible 
afegir en l'apartat de les felicitacions, al Catedràtic jubilat de la Facultat de Matemàtiques, 
Ángel Corberán per la Concessió de la Medalla de la Societat de España de Estadística i 
Investigació Operativa i també per la seua trajectòria. 

 

Seguidament la Sra. Rectora dona la paraula al Degà de la Facultat de Ciències Socials, que 
vol manifestar-se sobre el presumpte estudiant de la seua Facultat i vol agrair que s'haja 
obert l'expedient informatiu. De ser certa la informació, vol que conste la seua indignació per 
aques fet. Desconeix si la Universitat pot fer altra actuació a més d'aclarir que no té cap 
responsabilitat en els fets, i explica que és necessari aclarir que la Universitat no té cap 
connivència ni complicitat en aquest fet. De ser cert, li sembla extremadament greu i vol que 
conste, no només la indignació de la seua Facultat, sinó també la del professorat i de 
l'estudiantat del Centre que van estar utilitzats, amb premeditació. 

A més, vol agrair la ràpida reacció per part de la Universitat, deixant clar que no té cap 
responsabilitat en l’assumpte. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la degana de la Facultat de Filologia, Traducció i 
Interpretació, que li agradaria que s'afegiren a l'informe, les condolences pel traspàs del 
professor Vicent Salvador i Liern, que fou catedràtic de Filologia Catalana a la Universitat 
Jaume I de Castelló, que va estar molts anys impartint classe a la seua Facultat i també va 
ser Director del Servei de Publicacions de la nostra Universitat  

 

Per acabar aquest punt, pren la paraula la Sra. Rectora per explicar que la Universitat en tot 
moment ha volgut confirmar que per la nostra banda s'ha actuat diligentment amb el procés 
d'admissió d'alumnat. Explica que no tenim cap indici de que eixa identitat siga falsa i que ens 
confirmen que la identitat d'aquesta persona es veraç. Si s'ha produït o no el fet, no ens 
consta. Ara be, en el cas de que hi hagen indicis a nivell judicial, la Universitat prendrà les 
mesures que considere oportunes. 

 

3. Concessió, si escau, de Venia Docendi a professorat de centre adscrit. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i Professorat, que 
indica que es tracta de sol·licituds presentades des de EDEM i Florida Universitària. Estan en 
la documentació els professors i professores als quals es concedeix la venia docendi, amb 
els informes dels departaments corresponents de la Universitat de València, comptant, per 
tant, amb el vist i plau d'aquest vicerectorat.  

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

La proposta s'aprova per assentiment, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 2/2023. “Concedir Venia Docendi a professorat per impartir docència en els 
centres adscrits d’EDEM i La Florida Universitària durant el curs 2022-2023”. 
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4. Aprovació, si escau, de canvi d’adscripció a centre sol·licitat. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i Professorat que, en 
aquest punt informa que es tracta de la proposta de Pau Arroyo Máñez, professor ajudant 
doctor del departament de Química Orgànica, que actualment està adscrit a la Facultat de 
Farmàcia i demana el canvi d'adscripció a la Facultat de Química. 

La proposta compleix els requisits i compta amb acord favorable del Departament així com 
de les dues Juntes de Centre. A més, té informe favorable per unanimitat de la Comissió de 
Professorat, per la qual cosa el Vicerector sol·licita la seua aprovació. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 46 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 3/2023. “Aprovar el canvi d’adscripció a centre del professor Pau Arroyo Máñez 
de la Facultat de Farmàcia a la Facultat de Química”. 

 

5. Presa de coneixement de l'informe d'avaluació de l'activitat docent del professorat, 
corresponent al curs 2021-22. 

 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i Professorat, que 
indica que seguint el Manual Docentia, s'ha fet l'Informe d'avaluació de l'activitat docent del 
professorat, corresponent al curs 2021-22. Aquest informe d'avaluació ha estat aprovat 
per la Comissió de Professorat per unanimitat i es preceptiu, d'acord amb el manual, 
informar a aquest Consell perquè en prenga coneixement. 

Sobre l'informe, que està a l'abast dels membres del Consell en la documentació facilitada, 
el Vicerector vol destacar que han format part del procés d'avaluació 719 professors i 
professores que s'avaluaven en període quinquennal (2016 a 2021). A continuació, comenta 
les dades generals referides al nivell bàsic i avançat i avaluacions de nivell excel·lent, 
diferenciant segons categories professionals i gènere. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

La Sra. Rectora dona per informat el Consell, prenent-se l'acord següent: 

 
ACGUV 4/2023. “Prendre coneixement de l'informe d'avaluació de l'activitat docent del 
professorat, corresponent al curs 2021-2022”. 

 

6. Aprovació, si escau, de la Convocatòria del complement autonòmic 2023 
(retribucions addicionals del professorat). 
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La Sra. Rectora dona de nou la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i Professorat, 
recorda que correspon al Consell de Govern aprovar la convocatòria per a sol·licitar 
l'assignació de la retribució addicional del complement autonòmic de l'anualitat 2023, sense 
que hi haja res especial a destacar de la convocatòria respecte a anys anteriors. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Es pren per assentiment l’acord següent: 

 
ACGUV 5/2023. “Aprovar la convocatòria per al reconeixement de les retribucions 
addicionals del professorat (Complement Autonòmic 2023)”. 

 

7. Aprovació, si escau, de les convocatòries, perfil i tribunal de places de Professorat 
Titular d'Universitat i de Professorat Contractat Doctor per a l'estabilització de 
personal investigador amb certificat I3 (Oferta Pública d'Ocupació 2020)". 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i Professorat, que 
informa que s'està executant l'oferta d'ocupació de 2020, en la part de la reserva del 15%. 
Les places que ens ocupen en aquest punt, explica, son les aprovades per aquest Consell de 
Govern, destinades a personal investigador amb I3  que no son Ramón y Cajal. 

Aquest perfils i tribunals, indica el Vicerector, han estat analitzats pel Servei de PDI i 
informats favorablement per la Comissió de Professorat per unanimitat. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 46 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 
ACGUV 6/2023. “Aprovar les convocatòries, perfil i tribunal de les places 7002 (àrea de 
Genètica) i 7003 (àrea de Fisiologia) de Professorat Titular d'Universitat i de les places 
7018 i 7136 (àrea de Física Teòrica) de Professorat Contractat Doctor, per a l'estabilització 
de personal investigador amb certificat I3 (Oferta Pública d'Ocupació 2020) ”. 

 

8. Aprovació, si escau, de la convocatòria, perfil i tribunal de plaça de professorat 
contractat. Promoció 2022-2023 (Oferta Pública d'Ocupació 2022). 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i Professorat, que 
explica que es tracta de l'oferta pública d'ocupació de 2022, en concret d'una plaça aprovada 
pel Consell de Govern, per a professorat contractat doctor i que va quedar a l'espera de ser 
convocada. 

El perfil i tribunal han estat informats favorablement per la Comissió de Professorat per 
unanimitat. 
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S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 46 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 7/2023. “Aprovar la convocatòria, perfil i tribunal de plaça de professorat 
contractat 6901 de l’àrea de Filologia Francesa, corresponent a la promoció 2022-2023 
(Oferta Pública d'Ocupació 2022)”. 

 

9. Aprovació, si escau, de la Relació de Llocs de Treball del Personal Docent i 
Investigador. 

 

La Sra. Rectora dona novament la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i 
Professorat, que comenta que fa referència a l'aprovació de la Relació de llocs de treball 
(RLT) del PDI del  l'any 2022 i explica que al llarg de l'any es van produint modificacions i a 
l'acabar el període, es recullen totes i s'aprova la RLT en la seua totalitat. 

Prèviament, s'ha obtingut informe favorable de la Comissió de Professorat per unanimitat i 
ha tingut acord per part de les seccions sindicals de la mesa negociadora. 

El Vicerector fa referència al document resum amb la evolució de la plantilla al llarg de l'any, 
destacant que augmenta en 68 places en la línia dels últims tres anys, on s'ha fet un 
increment moderat, dintre del marge de millora permès. Pel que fa al document de 
modificacions dels llocs de treball al llarg del 2022, destaca que hi ha hagut un total de 320 
modificacions en la RLT del PDI degudes, en la major part, als processos de promoció.  

En concret, 164 places s'han modificat per estabilitzar els ajudants doctors que passarien 
a contractats doctors o titular d'universitat, les promocions de contractats a titulars 
d'universitat i les de professorat titular d'universitat a catedràtics d'universitat. 

Informa també el Vicerector, que apareixen a la RLT del 2022 les 9 places del pla 
d'estabilització del professor associat i les 25 places que s'han reservat i no s'han utilitzat 
fins ara, per l'estabilització del personal investigador amb el certificat I3. 

Per acabar, comenta el Vicerector que altre capítol significatiu es deu als processos de 
revisió de plantilla per vacants produïdes. Es tracta de 69 places que s'han modificat, de les 
quals 56 s'han transformat en places d'ajudant o ajudant doctor i que les 8 que no s'han 
transformat son bàsicament d'àrees de ciències de la salut per afavorir la seua convocatòria 
i vinculació  amb places sanitàries, i 5 places que s'han amortitzat i han passat a augmentar 
la dotació d'ajudants doctors. Tot aquest procés ha suposat un total de 45 modificacions de 
la RLT que tenen a veure amb la dotació d'ajudants doctors en àrees amb dèficits. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 44 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 
ACGUV 8/2023. “Aprovar la Relació de Llocs de Treball del Personal Docent i 
Investigador”. 
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10. Informe sobre la modificació de la composició i acords del Reglament de Mesa 
Negociadora de la UV, per adequar-lo al resultat de les eleccions sindicals de 1 de 
desembre de 2022. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d'Ordenació Acadèmica i Professorat, que 
informa que, després de les eleccions sindicals, la Mesa Negociadora es va reunir en data 1 
de febrer de 2023, per modificar al seu Reglament la composició dels membres 
corresponents a les diferents seccions sindicals, destacant el Vicerector, que ara passen a 
formar-la 6 seccions sindicals. 

Aquesta modificació compta amb els vots favorables de CCOO, CGT, CSIF, STEP, UGT i 
l'abstenció de SATTUI. 

. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Es pren per assentiment l’acord següent: 

 

ACGUV 9/2023. “Prendre coneixement de l’informe sobre la modificació de la composició 
i acords del Reglament de Mesa Negociadora de la UV, per adequar-lo al resultat de les 
eleccions sindicals de 1 de desembre de 2022”. 

 

11. Aprovació, si escau, de la proposta de places d’accés a les titulacions de grau i de 
màster oficial per al curs 2023-24. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d'Estudis que explica, a mode d'introducció, 
que encara que les places ofertades estan contemplades al Verifica, hi ha situacions, com 
les dobles titulacions, que modifiquen les places originals i és convenient que aquest Consell 
de Govern siga coneixedor i aprove quina serà l'oferta i places de les titulacions oficials per 
al curs 2023-2024. En el cas de titulacions de Grau aquestes places es remeten a la 
Generalitat Valenciana, de cara a la preinscripció, i en el cas de titulacions de salut i educació 
també es remeten a la Conferència General de Política Universitaria. 

Continuant l'exposició, la Vicerectora destaca les modificacions de l'oferta de Grau respecte 
el curs anterior que afecten al Grau en Matemàtiques i Graus en Enginyeria Informàtica i en 
Enginyeria Telemàtica que disminueixen les places ofertades perquè el proper curs la 
Universitat de València ofertarà dues noves dobles titulacions: Matemàtiques i Enginyeria 
Informàtica i Matemàtiques i Enginyeria Telemàtica, cadascuna d'elles amb 15 places. 

A més, explica que en la titulació d'Infermeria es proposa un augment en les places com a 
conseqüència de la supressió de l’adscripció de l’Escola Universitària d’Infermeria “La Fe” i 
la incorporació de l’oferta formativa de la mateixa a la Universitat de València, que es 
tractarà en el punt 13 d'aquesta sessió del Consell de Govern. En concret, la oferta de la 
nostra Facultat d'Infermeria i Podologia serà de 325 places -en la actualitat se'n oferten 
260- i no hi haurà oferta per part de la Escola d'Infermeria "La Fe", en les condicions que 
més avant es detallaran i sempre que ho aprove aquest Consell de Govern. 
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A continuació, la Vicerectora exposa els canvis en l'oferta de les titulacions de Màster. 

Per una banda, en la Facultat de Física s'incorpora el MU interuniversitari en Tecnologies 
Quàntiques, on participen dotze universitats i que coordina la Universitat Menéndez Pelayo. 
La UV impartirà una assignatura i els TFM que corresponguen en funció del seu contingut. 

Per altra banda, la Vicerectora es refereix al MU en Advocacia i Procura, que fins ara tenia 
la denominació de MU en Advocacia. El canvi de denominació ve imposat per la Llei 
15/2021, que modifica la Llei 34/2006, per a la regulació de les professions d'Advocacia 
i de Procura i que exigeix que siga un únic màster el què habilite per a exercir les dues 
professions.  

Aquesta nova llei va culminar amb la publicació al BOE de 9 de febrer del RD 64/2023. Així, 
quan es va reunir la Comissió d'Estudis de Postgrau cabia la possibilitat que, cas de no 
aprovar-se aquest reial decret, el proper curs es poguera continuar impartint el MU en 
Advocacia. Amb la publicació del reial decret, a partir del curs 2023-2024 cap universitat 
podrà impartir el MU en Advocacia o MU en Procura per separat i caldrà adaptar els plans 
d'estudi al MU en Advocacia i Procura, que tindrà 90 crèdits. Per això en la documentació 
que hi ha en Aula Virtual apareixen dos documents, el que va informar favorablement la CEP 
i el que es proposa per a l'aprovació d'aquest Consell de Govern, amb peu de pàgina diferent.  

La Vicerectora d'Estudis informa que hi ha el compromís de les Agencies, del Ministeri 
d'Universitats i del Ministeri de Justícia per a donar totes les facilitats per posar en marxa 
la modificació del Verifica d'aquest nou Màster. Aquesta nova situació obliga no només a fer 
una tasca interna important, sinó també a fer canvis en els convenis que fins ara s'han 
subscrit.  

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmeten a votació les propostes. La votació es fa a mà alçada i per 46 vots a favor, cap 
vot en contra i cap abstenció, prenent-se els acords següents: 

 
ACGUV 10/2023. “Aprovar la proposta de places d’accés a les titulacions de Grau de la 
Universitat de València per al curs 2023-2024”. 

ACGUV 11/2023. “Aprovar la proposta de places d’accés a les titulacions de Màster oficial 
de la Universitat de València per al curs 2023-2024”. 

 

12. Aprovació, si escau, de la proposta de calendari acadèmic de la Universitat de 
València per al curs 2023-24. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d'Estudis que presenta la proposta de 
Calendari Acadèmic per al curs 2023-2024. 

El calendari que es presenta és semblant al de cursos anteriors. Es proposa començar el 
curs el dilluns l'11 de setembre de 2023 i es preveu que l’obertura de curs siga divendres 
8 de setembre. 
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El primer quadrimestre finalitzaria divendres 22 de desembre i després de les vacances de 
Nadal hi haurien tres setmanes corresponents al període d’exàmens d'aquest quadrimestre. 

El segon quadrimestre començaria dilluns 29 de gener i finalitzaria divendres 17 de maig. A 
continuació hi haurien tres setmanes per a fer exàmens de la primera convocatòria del 
segon quadrimestre més tres setmanes per als exàmens de les segones convocatòries, 
acabant el 28 de juny. 

La Vicerectora continua amb aclariments en relació amb festivitats nacionals, autonòmiques 
o locals, així com les acordades en l'addenda al Calendari General de l'any 2023, que es 
tractarà al punt 20 d'aquesta sessió. Son les següents: 

Per al primer quadrimestre enumera els dies festius: 9 i 12 d'octubre, 1 de novembre, 6 i 8 
de desembre de 2023. El resultat és de 70 dies lectius i caldria afegir la festa de campus 
que, segons la proposta, seria divendres 13 d'octubre o dijous 7 de desembre. 

Per al segon quadrimestre, i entrant ja en l'any 2024, caldrà esperar a l'addenda del 
Calendari General, però seran festius els dies de vacances de falles (15 a 19 de març), de 
Pasqua (29 de març a 8 d'abril) i l'1 de maig, amb la qual cosa resulten 69 dies lectius. 

Dit açò, i en previsió que es puga afegir alguna festa per compensació, la Vicerectora 
recomana, i així demana que conste en acta, que per al segon quadrimestre no es 
programen activitats d'obligada assistència ni proves avaluables els dies 14 i 20 de març i 
el dia 28 de març (dijous Sant) de 2024, perquè aquests son els dies susceptibles de ser 
festius.   

Per acabar, la Vicerectora aprofita aquest punt per a informar que en el calendari acadèmic 
del present curs cal afegir dos dilluns de festa en aquest quadrimestre: dilluns 24 d'abril, per 
declarar-lo festiu l'Ajuntament de València en compensació del 22 de gener que va ser 
diumenge, i dilluns 20 de març, que es proposa que siga festiu a la Universitat de València 
en l'addenda del Calendari General proposada en el punt 20 d'aquesta sessió. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 46 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 

ACGUV 12/2023. “Aprovar la proposta de calendari acadèmic de la Universitat de València 
per al curs 2023-2024”. 

 

13. Aprovació, si escau, de l’inici d’expedient de supressió de l’adscripció de l’Escola 
Universitària d’Infermeria “La Fe” i la incorporació de l’oferta formativa a la Universitat 
de València. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d'Estudis que exposa que l'Escola 
d'Infermeria "La Fe", a l'igual que l'Escola Universitària d'Infermeria "Nuestra Señora del 
Sagrado Corazón" -aquesta última ja no adscrita a la nostra Universitat-, es van adscriure a 
la Universitat de València l'any 1978. El que s’adscrivia era la transformació d'una Escola 
d'ajudants sanitaris en una Escola Universitària. 

Aquest model ha estat funcionant, al igual que en altres comunitats autònomes, durant 44 
anys. No obstant això, i tal com s'indica en la memòria presentada, el 4 d'abril de 2022 la 
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Consellera de Sanitat Universal i Salut Pública d'aleshores, la Hble. Sra. Ana Barceló Chico, 
va remetre una carta a la Sra. Rectora on explicava la necessitat de canvi de model ja que 
han de ser les Universitats, i no les Conselleries de Sanitat, les què formen graduats en 
infermeria, i proposant la supressió de l'adscripció mitjançant un procés d'integració de 
l'Escola d'Infermeria "La Fe" a la Universitat de València. 

La Conselleria, donada la necessitat de professionals d'Infermeria, no volia reduir la quantitat 
d'egressats a la Comunitat Valenciana i en concret a València, i proposava que fora la nostra 
Universitat qui assumirà l'oferta aprofitant els recursos actualment existents en l'Escola 
d'Infermeria "La Fe. 

Després de dos mesos durant els quals es va treballar junt al degà de la Facultat d'Infermeria 
i Podologia i al Director del Departament d'Infermeria per a valorar i analitzar com es podria 
desenvolupar aquesta sol·licitud, la Sra. Rectora va enviar un escrit al Conseller de Sanitat 
Universal i Salut Pública -actualment Hble. Sr. Miguel Mínguez Pérez- indicant que per part 
del Rectorat es considerava pertinent iniciar el procés d'integració comptant amb la 
disponibilitat de recursos existents en l'Escola d'Infermeria "la Fe" que la Conselleria oferia 
en el seu escrit. 

La Vicerectora explica que, paral·lelament, es va enviar un escrit a la Conselleria de Innovació, 
Universitat, Ciències i Societat Digitat, on s'exposava que, vista la proposta de la Conselleria 
de Sanitat Universal i Salut Pública, la Universitat de València accedia a la tramitació 
d'integració i demanava comptar amb el seu suport per a les despeses derivades de la 
contractació del professorat necessari, tal i com es va fer en la Escola d'Infermeria "Nuestra 
Señora del Sagrado Corazón" quan va ser integrada a la Universitat de Castelló "Jaume I". 
Fent un incís, la Vicerectora recorda que és aquesta Conselleria la que ha d'aprovar i publicar 
en el DOGV aquesta integració. 

La resposta de la Conselleria de Innovació, Universitat, Ciències i Societat Digitat va ser 
positiva i, de fet, en el Consell Valencià d'Universitats i Formació Superior del 19 de juliol de 
2022 es va incloure com a punt de l'ordre del dia la supressió de l’adscripció de l’Escola 
Universitària d’Infermeria “La Fe” a la Universitat de València.  

La Vicerectora indica que, segons l'article 32 dels nostres Estatuts, la supressió d'un Centre 
l'ha d'acordar la Comunitat Autònoma, amb l'acord del Consell de Govern i l'informe favorable 
del Consell Social. A més, els articles 33.3 i 33.4 diuen que per a iniciar el procés cal fer una 
memòria que s'ha de sotmetre a informació de la comunitat universitària durant un mes. 
Una vegada finalitzat aquest termini, el Consell de Govern ha de prendre un acord que 
s’elevarà al Consell Social i a la Conselleria de Innovació, Universitat, Ciències i Societat 
Digitat. 

Estem per tant, recorda la Vicerectora, en el primer moment del procediment, l'aprovació 
de l'inici d'expedient i de la memòria on es tracten els punts i aspectes recollits en els nostres 
Estatuts. 

Per acabar, la Vicerectora afegeix que aquesta memòria compta amb l'informe favorable, 
per assentiment, de la Comissió d'Estudis de Grau i inclou que els recursos materials es 
cediran a la Universitat de València. En relació amb el professorat actualment existent en 
l'Escola d'Infermeria "La Fe", al ser personal sanitari tornarà a la seua plaça de la Conselleria 
podent optar, en el procés obert i competitiu reglamentari, a les places que en el seu 
moment oferte la nostra Universitat. 

Per últim, indica que cal materialitzar en un conveni els compromisos adquirits per part de 
les Conselleries implicades i de la Universitat de València. Aquest conveni s'està treballant 
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amb les Conselleries corresponents i s'inclourà com a documentació en la memòria final de 
modificació de Verificació del Grau que es presentarà a aquest Consell de Govern. 

 

S’obre un torn d’intervencions.  

La Sra. Rectora dona la paraula al Degà de la Facultat d'Infermeria que qualifica com a 
"procés de decantació" aquesta proposta perquè explica que es necessitava aquesta 
integració. Agraeix a la Rectora el compromís en aquest procés, un procés que ha estat 
llarg, així com el de les Conselleries i Vicerector d'Ordenació Acadèmica i Professorat, i 
recorda la necessitat que té la nostra societat de places d'Infermeria. 

Es refereix a que tradicionalment els centres d'Infermeria demandaven estar a prop dels 
hospitals, però assenyala que l'ensenyament universitari d'infermeria no es deu a un hospital 
concret sinó a tots, amb aquesta aposta s'aprofiten millor els recursos dels que disposem. 

Per acabar dona la enhorabona per la proposta. 

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 44 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 
ACGUV 13/2023. “Aprovar l’inici d’expedient de supressió de l’adscripció de l’Escola 
Universitària d’Infermeria “La Fe” i la incorporació de l’oferta formativa a la Universitat de 
València”. 

 

14. Aprovació, si escau, de propostes de modificació de plans d’estudis de màster oficial.  

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d'Estudis que porta per a consideració del 
Consell de Govern la modificació del Màster Universitari en Paleontologia Aplicada. 

Es tracta d'un màster impartit amb la Universitat d'Alacant. Es proposa augmentar el Treball 
Fi de Màster de 6 a 12 crèdits, eliminant una assignatura de pràctiques externes. A més, 
es proposa eliminar l’assignatura "Mineralogia aplicada a anàlisi paleoambiental" i incloure 
una nova assignatura "Biodiversitat i evolució dels primats" per a actualitzar l'oferta i perquè 
d'aquesta manera es facilita una doble titulació amb el MU en Biodiversitat: Conservació i 
Evolució que s'està treballant.  

Explica que altra modificació consisteix en que de les 20 places ofertades, que abans es 
repartien al 50% entre les dues Universitats, es proposa oferir 5 places en la Universitat 
d'Alacant i 15 en la Universitat de València, ajustant-se millor a la demanda d'aquest màster 
entre l'estudiantat. 

L'informe de viabilitat és favorable donat que l'àrea de Paleontologia de la UV augmenta en 
120 hores però l'àrea disposa de recursos docents suficients.  

Per acabar, la Vicerectora assenyala que la proposta es presenta a falta de l'acord de la 
Junta de Facultat, que es reunirà en breu, però no obstant això demana l'aprovació de la 
modificació del pla d'estudis condicionada a aquest acord. 

S’obre un torn d’intervencions.  
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La Sra. Rectora dona la paraula a la Degana de la Facultat de Ciències Biològiques que diu 
que la Junta de Centre està convocada per demà i espera que la proposta siga aprovada 
sense cap problema.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 42 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 
ACGUV 14/2023. “Aprovar la proposta de modificació del pla d’estudis del Màster 
Universitari en Paleontologia Aplicada”. 

 

15. Inici, si escau, d’expedient de canvi de denominació de la Facultat de Farmàcia. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d'Estudis que presenta l'inici d'expedient de 
canvi de denominació de la Facultat de Farmàcia, recordant que el procediment està regulat 
en l'article 33 dels nostres Estatuts i que el procés suposa l'extinció del Centre amb el nom 
actual i la creació d'altre amb la nova denominació. Per tant, cal aprovar l'inici d'expedient i 
la memòria que s'ha de sotmetre a informació de la comunitat universitària durant un mes, 
tornant després al Consell de Govern, Consell Social i Conselleria en matèria d'Universitats. 

El canvi de denominació és a iniciativa de la Facultat de Farmàcia que, reunida en Junta de 
Centre de 21 de desembre de 2022, va aprovar per 24 vots a favor, 0 en contra i 2 
abstencions, la proposta de canvi de denominació de la Facultat de Farmàcia per Facultat 
de Farmàcia i Ciències de l'Alimentació.  

En la memòria, explica la Vicerectora, es fa un repàs de la història de la Facultat de Farmàcia 
i de les seues ubicacions, una de les quals és l'edifici en què ens trobem ara.  En relació amb 
els estudis de Farmàcia, es van iniciar en 1868, encara que es van interrompre després de 
5 anys i es van reprendre en 1972. En el curs 1997-1998 es va implantar un segon cicle 
de Ciències i Tecnologia dels Aliments, en 2001-2002 una diplomatura en Nutrició Humana 
i Dietètica, totes elles transformades en Graus posteriorment, i en el 2015-2016 es va 
posar en marxa el Grau en Ciències Gastronòmiques. A més, s'han posat en marxa diferents 
Màsters oficials, dos dels quals son també de l'àmbit de l'alimentació i nutrició. Així, exposa 
la Vicerectora, en el curs 2022-2023 la Facultat de Farmàcia la conformen 2.315 
estudiants, dels quals més de la meitat son de l’àmbit de l'alimentació, nutrició o ciències 
gastronòmiques.  

Per tant, cal concloure que la importància dels estudis i de la investigació actual de la Facultat 
en l'àmbit de l'alimentació en la seua accepció més ampla, unit als precedents de canvi de 
denominació en altres universitats espanyoles, com ara la de Barcelona o Navarra, reforça 
la sol·licitud del canvi de denominació de Facultat de Farmàcia per Facultat de Farmàcia i 
Ciències de l'Alimentació. És per això que la Vicerectora demana als membres del Consell de 
Govern l'aprovació d'aquest punt. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Es pren per assentiment l’acord següent: 

 
ACGUV 15/2023. “Aprovar l’inici d’expedient per canviar la denominació de Facultat de 
Farmàcia a Facultat de Farmàcia i Ciències de l’Alimentació”. 
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16. Aprovació, si escau, de l’oferta de Títols Propis per al curs 2023-2024. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora de Formació Permanent, Transformació 
Docent i Ocupació. 

Comença la Vicerectora explicant que porta al Consell la Oferta de Títols Propis de la 
Universitat de València, del curs 2023-2024 i segons la documentació aportada, la proposta 
consta d'un total de 208 sol·licituds de títols propis, que per branques suposarien 13 d'Arts 
i Humanitats, 58 de Ciències Socials i Jurídiques, 91 de Ciències de la Salut, 4 de Ciències i 
4 d'Enginyeria i Arquitectura. 

D'aquests 208 títols, explica la Vicerectora, 203 van tindre informe favorable de la Comissió 
d'Estudis de Postgrau, i dels altres 5, donat que 3 d'ells s'havien ofertat dos anys consecutius 
sense alumnat i com diu la nostra normativa, en aquest cas no podien seguir ofertant-se; i 
els altres 2 títols es van retirar. 

La proposta total aprovada per la Comissió d'Estudis de Postgrau, 4 d'ells es van aprovar 
condicionats a que finalment compliren l'article 6.1 del nostre reglament, que és que tinguen 
informe favorable del Centre o Departament al qual estan adscrits.  

D'aquests, dos han decidit retirar la proposta (Màster de Formació Permanent de 
Especialització en Ortodòncia II i el de Expert Universitari en la Gestió de Processos 
Assistencials en el Pacient Cardiometabòlic, 2ª Edició). A més, un tercer d'ells ha subsanat i 
ha presentat el informe del Centre, quedant un quart, que és el Màster de Formació 
Permanent en Control Total de la Via Aérea (8 edicióª) que encara no ha presentat l'informe 
del departament, però s'espera que ho faça abans de l'inici del curs. 

Així, doncs, amb l'informe favorable de la Comissió d'Estudis de Postgrau, condicionat a la 
subsanació de les propostes indicades, la Vicerectora demana al Consell la aprovació de la 
oferta presentada. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 42 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 
ACGUV 16/2023. “Aprovar l’oferta de Títols Propis per al curs 2023-2024”. 

 

17. Aprovació, si escau, de l’informe de Seguiment de la Bústia de Queixes, Suggeriments 
i Felicitacions de la Universitat de València. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector de Planificació, Qualitat i Tecnologies de la 
Informació, que inicia la exposició fent referència a l'Informe Seguiment de la Bústia de 
Queixes, Suggeriments i Felicitacions de la Universitat de València del curs 2021-2022, que 
està a l'abast dels membres a l'Aula Virtual, passant a fer una breu menció als indicadors. 

En el període de 2022, s'han registrat 735 suggeriments, queixes i felicitacions a la Bústia 
de la Universitat de València, dels quals han estat admeses 684 i d'elles, quasi un 60% serien 
queixes, un 33% felicitacions i un 8% suggeriments. 
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Es torna a la tendència del nombre de comunicacions d’abans de la pandèmia, recordant 
que l'any 2021 van haver unes 2000 registres bàsicament, per les queixes de procediments 
d'avaluació online. 

Assenyala que s'ha produït un creixement en l'ús de la bústia per les felicitacions (quasi una 
tercera part son felicitacions). 

El Vicerector continua explicant que el major nombre de comunicacions es produeix a les 
àrees acadèmiques (un 25% aproximadament) i de gestió (un 17% aproximadament), en 
concret els que tenen a veure en metodologia docent i en errades de tramitació 
respectivament. 

Destaca el Vicerector que el 100% de la manera de presentació és electrònica i per posar 
el focus de l'informe en alguna de les seues parts, el Vicerector considera interessant el 
llistat de millores que els Centres i Serveis deriven de les queixes, felicitacions i suggeriments 
i que donen sentit a aquest tipus d'informes que apareix al final del document. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Es pren per assentiment l’acord següent: 

 
ACGUV 17/2023. “Prendre coneixement de l’informe de Seguiment de la Bústia de 
Queixes, Suggeriments i Felicitacions de la Universitat de València. Curs 2021-2022”. 

18. Aprovació, si escau, de la derogació de l’acord de la Junta de Govern 1995/357, 
modificat per AJGUV 1996/28. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Secretaria General que porta a consideració del Consell 
la derogació de l’acord de la Junta de Govern 1995/357, modificat per AJGUV 1996/28, 
sobre la participació dels estudiants en les comissions informatives o assessores en les 
licitacions. 

Explica la Secretaria General que des de que la Sra. Rectora va ser elegida, sempre s'hi ha 
hagut representació d'estudiantat a les comissions assessores i a les comissions 
informatives, però a l'actualitat, atenent a la normativa vigent, a les comissions de 
contractació no pot participar cap persona. 

En aquest cas, la Secretaria General comenta que si hi ha alguna recomanació, l'estudiantat 
pot fer-la abans o després, però no es contempla la participació a la Comissió. 

Per tant, no té sentit que es nomenen als representants dels estudiants al Claustre, quan 
no és efectiu des de sempre i aquest és el motiu perquè es demana la derogació de l'acord 
de l'any 1995. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmet a votació la proposta. La votació es fa a mà alçada i per 42 vots a favor, cap vot 
en contra i cap abstenció, prenent-se l’acord següent: 

 
ACGUV 18/2023. “Aprovar la derogació de l’acord de la Junta de Govern 1995/357, 
modificat per AJGUV 1996/28, sobre la participació dels estudiants en les comissions 
informatives o assessores en les licitacions”. 
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19. Aprovació, si escau, de l’acord de progressió de la carrera professional 2023-2025. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Gerent, que explica que una vegada s'incorpora el Personal 
d'Administració i Serveis (PAS) de la Universitat de València al sistema de carrera 
professional horitzontal, es regula a través de plans triennals la progressió dintre del 
sistema, amb la voluntat de que el PAS tinga el coneixement dels requisits que ha de tindre 
per millorar la seua carrera professional. 

Ara mateix, indica, s'ha acabat un termini que començà en 2020 i que va comptar amb uns 
criteris que es reprodueixen per a plans posteriors, al que s'adapta la proposta que es 
presenta. 

De forma resumida, indica que les àrees d'avaluació que es presenten en aquest acord son 
les de desenvolupament de coneixements, transferència de coneixements i la d'altres mèrits, 
havent una previsió temporal per cadascuna d'elles. 

Explica que per l'àrea de desenvolupament és tindran en compte la participació en activitats 
formatives, en la de transferència de coneixement la docencia en cursos de formació i 
perfeccionament, activitats de mentorització, activitats de coordinació o participació en 
grups de treball per a l’elaboració i posada en pràctica d’un projecte professional sobre una 
temàtica d’interès per a l’administració, direcció o participació en treballs d’investigació, 
innovació o qualitat relacionats amb l’activitat professional o institucional, Participació en 
congressos, jornades i conferències relacionades amb l’activitat professional i institucional i 
per últim les publicacions relacionades amb l’àmbit de l’administració pública i publicacions 
d’investigació directament relacionades amb el lloc a exercir, tant en format digital com en 
paper. 

En quant a l'apartat d'altres mèrits té a veure amb la possessió de títols o certificats 
específics, com poden ser de llengües estrangeres, titulacions acadèmiques superiors o 
segones titulacions acadèmiques iguals a la necessària per a l'accés del grup o subgrup 
professional de l'aspirant o el certificat de coneixements en valencià. 

El Gerent demana el suport i aprovació d'aquest pla per part del Consell de Govern, perquè 
el PAS puga millorar la seua carrera professional horitzontal. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Es pren per assentiment l’acord següent: 

 

ACGUV 19/2023. “Aprovar la progressió de la Carrera Professional 2023-2025”. 

 

20. Aprovació, si escau, de l’addenda al calendari general de la Universitat de València 
per a l’any 2023. 

 

La Sra. Rectora dona novament la paraula al Gerent, que comenta que les modificacions 
venen donades, bàsicament, per la coincidència de festius d’àmbit local, autonòmic o 
nacional en caps de setmana, amb el que es produeixen una sèrie de compensació de dies. 

Comença amb les dades de vacances de Falles, on es declaren festius a la UV els dies 15, 
16 i 17 i 20 de març, indicant que aquest últim es declara festiu per compensació del 24 
de desembre, que és diumenge. 
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A continuació es refereix a Setmana Santa, on són festius els dies 6 d'abril (per compensació 
del 31 de desembre, diumenge), 7, 8 (Dissabte Sant), 10 i 17 d’abril. A més explica que hi 
ha dos torns, aclarint que el personal que treballe al segon torn, al tenir un dia laborable més 
respecte al primer, tindrà un dia més no laborable per compensació, sempre ajustat a les 
necessitats del servei. 

En quant als Nadals, són festius els dies 25 i 26 de desembre de 2023 (l’últim per 
compensació del 24 de juny, dissabte festa autonòmica), i el dia 1 i 6 de gener del 2024. En 
aquest cas, també hi ha dos torns, i també caldrà compensar personal que treballe al segon 
torn per tenir un dia laborable més com passava a Setmana Santa. 

En quant als dissabtes, s'estableixen les dates que apareixen al document aportat, i remarca 
el Gerent que si el dia festiu per obertura de curs acadèmic quedarà establert en divendres, 
l’endemà, dissabte, seria dia festiu tancat amb caràcter general. 

Pel que fa als serveis sense dia del servei, el Gerent diu que tal i com ja ha avançat la 
Vicerectora d'Estudis, el personal s’agruparà en dos torns de treball a l’efecte de gaudir d’un 
dia festiu a triar d’entre el dia 13 d’octubre i el 7 de desembre de 2023. 

Per acabar el Gerent explica que es preveu que tot el personal puga gaudir de 6 dies 
d’assumptes propis o el que li corresponga proporcionalment amb el temps treballat durant 
l’any natural, i recorda que, els dies de permisos per assumptes propis corresponents a l’any 
2023 es poden gaudir fins al dia 29 de febrer de 2024. 

Amb aquesta exposició el Gerent conclou, demanant la aprovació de la Addenda per part 
dels membres del Consell de Govern. 

S’obre un torn d’intervencions.  

El Degà de la Facultat de Matemàtiques demana que aquesta addenda aparega junt al 
Calendari Acadèmic perquè la Comunitat Universitaria puga veure'l. Si a més pot reflectir-se 
al Calendari Acadèmic, pensa que pot evitar mols correus i confusions. 

Es pren per assentiment l’acord següent: 

 

ACGUV 20/2023. “Aprovar l’Addenda al Calendari General de la Universitat de València per 
a l’any 2023”. 

 

21. Aprovació, si escau, de contractes de llicencia de drets d’ús i explotació.  

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d' Innovació i Transferència, que porta a 
consideració del Consell dues llicencies d'explotació. 

Es refereix en primer lloc a la llicencia no exclusiva d’explotació de la metodologia 
“Cuestionario para medir el impacto del COVID-19 en los servicios deportivos” a favor de 
l’empresa Visión Integral del Agua. AQUAVAL S.L. 

El inventor, explica la Vicerectora, és el professor Vicente Javier Prado Gascó, adscrit al 
Departament de Psicología Social i la llicencia està registrada a nom de la UV des de gener 
de l’any 2022, comptant amb el 100% de la propietat intel·lectual.  

L’empresa Visión Integral del Agua, AQUAVAL S.L. està dedicada a la prestació de serveis 
esportius i a la formació- del personal dedicat a l'esport i té necessitat d'avaluar la satisfacció 
de les persones que fan ús de les instal·lacions esportives, considerant que aquest 
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qüestionari és una eina apropiada per valorar la satisfacció dels clients en les mesures 
adoptades davant de la COVID-19. 

Finalment, la Vicerectora informa que no es tracta d'una llicència exclusiva, i que està 
restringida a la ciutat de València durant 5 mesos prorrogables, tenint una contraprestació 
econòmica de 100€ a la signatura del contracte. 

 

En segon lloc, la Vicerectora fa referència al dispositiu d’ emmagatzematge i/o conversió 
d'energia i mètode per la seua fabricació, amb patent internacional registrada en 2022, 
resultat d'un contracte d'I+D signat entre la UV i l'empresa GRAPHENANO ENERGY, S.L. en 
el 2020. 

Aquesta empresa, continua la Vicerectora, centra la seua activitat en el sector dels nous 
materials, en concret en aplicacions del grafeno. 

El contracte d'I+D estava orientat al desenvolupament de diversos tipus de bateries. 

Les entitats titulars de la patent son la UV i GRAPHENANO ENERGY, S.L al 50%, tenint com 
autor principal a Gonzalo Abellán Sáez, del Institut de Ciència Molecular. 

La empresa interessada en la llicencia és GRAPHENANO ENERGY, S.L. i la tecnologia lligada 
a la sol·licitud de patent farà que es per evitar l’ús de connectors metàl·lics, de coure, 
d'alumini o acer entre altres, que és un dels majors problemes dels sistemes d' 
emmagatzematge en bateries tipus liti o alcalines recarregables, pr l'augment de pes que 
comporten aquests dispositius. 

En quant a les condicions, la Vicerectora explica que ja estaven pactades al contracte signat 
en 2020 i especifiquen que es tracta d'una llicencia d'ús i explotació de caràcter exclusiu, a 
nivell mundial, amb durada de 20 anys en principi, sense que la empresa llicenciatària puga 
atorgar subllicencies a tercers. 

En quant a les condicions econòmiques, queden pactades en el document que s'aporta, amb 
un pagament inicial de 10.000 euros i unes regalies de l'1% sobre les vendes del producte, 
mentre que les despeses generades per la patent seran assumides per GRAPHENANO 
ENERGY, S.L. 

Per acabar, la Vicerectora demana l'aprovació de les dues propostes als membres del 
Consell de Govern. 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Se sotmeten a votació les propostes. La votació es fa a mà alçada i per 45 vots a favor, cap 
vot en contra i cap abstenció, prenent-se els acords següents: 

 
ACGUV 21/2023. “Aprovar la llicencia no exclusiva d’explotació de la metodologia 
“Cuestionario para medir el impacto del COVID-19 en los servicios deportivos” a favor de 
l’empresa VISIÓN INTEGRAL DEL AGUA. AQUAVAL S.L.”. 

ACGUV 22/2023. “Aprovar la llicencia exclusiva, respecte el seu percentatge de 
cotitularitat de drets de patent, a favor de GRAPHENANO ENERGY, S.L. amb la finalitat 
que el llicenciatari puga, amb caràcter exclusiu, fabricar, desenvolupar i comercialitzar els 
productes”. 
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22. Autorització, si escau, per a la signatura de convenis de col·laboració. 

 
La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora d’Innovació i Transferència que presenta la 
sol·licitud de ratificació del conveni marc entre la Generalitat Valenciana, a través de la 
Conselleria d’Economia Sostenible, Sectors Productius, Comerç i Treball i la Universitat de 
València per a la creació de la Càtedra de Tecnologia de Bateries i la seua cadena de valor”. 

 

Seguidament la Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora de Transformació Docent, 
Formació Permanent i Ocupació que du a consideració del Consell de Govern sis propostes:  

El conveni entre la Agencia Estatal de Meteorología (AEMET) i la Universitat de València per 
a la realització de pràctiques acadèmiques externes d’estudiantat. 

L’acord de cooperació educativa entre la Generalitat, a través de la Conselleria de Política 
Territorial, Obres Públiques i Mobilitat, i la Universitat de València, per a la realització de 
pràctiques formatives per l’alumnat universitari. 

L’acord de cooperació educativa entre la Generalitat, a través de la Vicepresidència segona 
i Conselleria d’Habitatge i Arquitectura Bioclimàtica i la Universitat de València per a la 
realització de pràctiques formatives per l'alumnat universitari l’any 2023. 

La Vicerectora presenta tres convenis de patrocini, desenvolupats en convenis de 
col·laboració per al desenvolupament del títol de formació continua dels cursos 
“Microcredencial Universitaria en Estrategias Narrativas para la Comunicación Científica en 
la Multidifusión Digital, 1ª edición”, “Microcredencial Universitaria en Creación de 
Documentales. De la Idea a la Pantalla, 1ª Edición”.i “Microcredencial Universitaria en 
Emprendimiento, Liderazgo, IA y Comunicación Móvil en el nuevo Entorno Digital, 1ª Edición” 
entre la Universitat de València i la Asociación de las Televisiones Educativas y Culturales 
Iberoamericanas (ATEI) . 

 

A continuació la Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d’Internacionalització i 
Multilingüísme, que exposa que du a consideració del Consell la proposta de renovació o 
activació, perquè va ser signat a l’any 2000 i ara mateix està caducat, del conveni entre la 
Universidad Mayor de San Andrés de La Paz (Bolívia) i la Universitat de València. La proposta 
ha estat una iniciativa del professor Cayetano Nuñez del Departament de Dret del Treball i 
de la Seguretat Social. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Vicerectora de Sostenibilitat, Cooperació i Vida Saludable 
que du a consideració del Consell de Govern dos convenis.  

Per una banda, la renovació del conveni entre la Universidad Ricardo Palma de Perú i la 
Universitat de València, reactivat gràcies al Congrés Internacional de sostenibilitat curricular 
i ODSs per a fomentar les activitats de mobilitat i cooperació.  

Per altra, informa sobre la renovació del conveni entre la Coordinadora Valenciana ONGD i 
la Universitat de València, dient que duguem una llarga trajectòria de col·laboració amb ells.  

 

La Sra. Rectora dona la paraula al Gerent, que presenta el Conveni de col·laboració entre les 
huit universitats valencianes de la Comissió Autonòmica de l’Esport Universitari (CAEU) i la 
fundació Trinidad Alfonso per a la promoció de l’esport universitari. És un conveni idèntic al 
de l’any passat, on s’ha influït una nova universitat.  
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La finalitat del Conveni és col·laborar per a impulsar projectes vinculats amb l’esport, 
contribuir al desenvolupament de l’esport universitari en tots els seus àmbits, conscienciar 
la societat i els esportistes de la importància de conciliar esport i estudis i irradiar i donar 
visibilitat als valors de la cultura de l’esforç i als diferents projectes que promou la Fundació. 

Té dos línies d’actuació: per estudiants d’elit, llançant ajudes econòmiques i altra per a la 
participació en campionats autonòmics d'esport universitari (CAEU), amb finançament, 
fomentant, a més, l’esport inclusiu.  

Aquest tipus de convenis ajuda a que aquesta Universitat siga la primera Universitat Pública 
d’Espanya en resultats esportius. 

 

Per acabar, la Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector d’Investigació que es refereix al 
Protocol General d’Actuació entre el Centro de Investigaciones Energéticas, 
Medioambientales y Tecnológicas, O.A., M.P. (CIEMAT) i la Universitat de València. 

Explica que és un conveni que ve a substituir a un altre que ja va caducar. Estableix les 
condicions de col·laboració entre les parts involucrades en projectes relacionats amb la 
radiació ionitzant i la protecció radiològica. El seu propòsit és enfortir la complementarietat 
de les activitats de recerca i desenvolupament per a millorar la investigació i la pràctica de 
la protecció radiològica a Espanya. A més, comenta que tindrà una vigència de 4 anys sense 
establir obligacions econòmiques. 

 

S’obre un torn d’intervencions. No hi ha sol·licituds.  

Es prenen per assentiment els acords següents: 

 
ACGUV 23/2023. “Ratificar, per la seua subscripció, el conveni marc entre la Generalitat 
Valenciana, a través de la Conselleria d’Economia Sostenible, Sectors Productius, Comerç 
i Treball i la Universitat de València per a la creació de la Càtedra de Tecnologia de Bateries 
i la seua cadena de valor”. 

ACGUV 24/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni entre la Agencia Estatal de 
Meteorología (AEMET) i la Universitat de València per a la realització de pràctiques 
acadèmiques externes d’estudiantat”. 

ACGUV 25/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, l’acord de cooperació educativa entre 
la Generalitat, a través de la Conselleria de Política Territorial, Obres Públiques i Mobilitat, 
i la Universitat de València, per a la realització de pràctiques formatives per l’alumnat 
universitari”. 

ACGUV 26/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, l’acord de cooperació educativa entre 
la Generalitat, a través de la Vicepresidència segona i Conselleria d’Habitatge i 
Arquitectura Bioclimàtica i la Universitat de València per a la realització de pràctiques 
formatives per l'alumnat universitari l’any 2023”. 

ACGUV 27/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració per al 
desenvolupament del títol de formació continua del curs “Microcredencial Universitaria 
en Estrategias Narrativas para la Comunicación Científica en la Multidifusión Digital, 1ª 
edición”, entre la Universitat de València i la Asociación de las Televisiones Educativas y 
Culturales Iberoamericanas (ATEI) ”. 
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ACGUV 28/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració per al 
desenvolupament del títol de formació continua del curs “Microcredencial Universitaria 
en Creación de Documentales. De la Idea a la Pantalla, 1ª Edición”, entre la Universitat de 
València i la Asociación de las Televisiones Educativas y Culturales Iberoamericanas 
(ATEI) ”. 

ACGUV 29/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració per al 
desenvolupament del títol de formació continua del curs “Microcredencial Universitaria 
en Emprendimiento, Liderazgo, IA y Comunicación Móvil en el nuevo Entorno Digital, 1ª 
Edición” entre la Universitat de València i la Asociación de las Televisiones Educativas y 
Culturales Iberoamericanas (ATEI) ”. 

ACGUV 30/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni entre la Universidad Mayor 
de San Andrés de La Paz (Bolívia) i la Universitat de València”. 

ACGUV 31/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni entre la Universidad 
Ricardo Palma de Perú i la Universitat de València”. 

ACGUV 32/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, la renovació del conveni entre la 
Coordinadora Valenciana ONGD i la Universitat de València”. 

ACGUV 33/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el conveni de col·laboració entre les 
huit universitats valencianes de la Comissió Autonòmica de l’Esport Universitari (CAEU) i 
la fundació Trinidad Alfonso per a la promoció de l’esport universitari”. 

ACGUV 34/2023. “Aprovar, per la seua subscripció, el Protocol General d’Actuació entre 
el Centro de Investigaciones Energéticas, Medioambientales y Tecnológicas, O.A., M.P. 
(CIEMAT) i la Universitat de València”. 

 
23. Torn obert de paraules. 

 

La Sra. Rectora dona la paraula a la Degana de la Facultat de Farmàcia, que vol agrair per 
part de la família de la professora i, expressament per part dels fills de la catedràtica Teresa 
María Garrigues les mostres de condol demostrades, tant per part de l’equip directiu com 
per part dels deganats de les Facultats. 

Per altra banda, la Degana també vol assenyalar l’agraïment per part del centre que 
representa a la Vicerectora d’Estudis, Isabel Vázquez, per la seua ajuda al canvi de 
denominació de la Facultat que ha estat tractat en aquest Consell de Govern. 

La Rectora dona la paraula al Coordinador de la AGE, que traslladar la preocupació de 
l’estudiantat per un tema recurrent, com és els diferents robatoris als diferents Campus. La 
ubicació dels mateixos, junt a la seua disposició oberta, els fan vulnerables. Li agradaria que 
s’analitzés la seguretat dels campus, per fer d’ells un espai més segur per tots i totes. 

La Sra. Rectora contesta que parlarà amb el servei de Seguretat perquè s’ocupe del tema 
als diferents campus. 

A continuació, dona la paraula a la Degana de la Facultat de Química, que dona l’enhorabona 
per posar en marxa la iniciativa de crear una seu estable de la nostra Universitat a Sagunt 
anunciada en l’informe de la Sra. Rectora i espera que més endavant es donen instruccions 
als centres col·laboradors. 

La Sra. Rectora comenta que la vicerectora de Formació Permanent, Transformació Docent 
i Ocupació i la Vicerectora d’Estudis van estar a Sagunt ahir mateix amb membres de 
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l’Ajuntament de Sagunt, amb la intenció de crear un grup de treball amb l’ajuntament de 
Sagunt i els centres que estaran involucrats i que a partir de noves reunions, s’aniran 
concretant les tasques a desenvolupar per part dels Centres.  

A continuació, la Sra. Rectora dona la paraula a la representant de l’estudiantat, Rocío Briet, 
que vol traslladar dues queixes, en primer lloc, el mal funcionament de la calefacció a l’aulari 
Nord, que també ha estat traslladat a  i també a Gerència. 

Per altra banda, trasllada el descontent per la eliminació de la targeta física de la Universitat, 
en concret, parla de les queixes d’alumnes de Burjassot per l’accés als laboratoris que 
funcionen a través d’aparells electrònics o de mòbils que no sempre tenen a l’abast. 

La Degana de Química intervé dient que no coneix el cas d’accés a través de dispositius 
mòbils o electrònics. 

La Sra. Rectora intervé dient que li costa creure que l’alumnat no dispose de mòbils i, 
respecte a la calefacció als aularis, mirarà de solucionar el problema, a través del Vicerector 
d’Economia i Infraestructures. 

El Vicerector d’Economia i Infraestructures demana que aquestes incidències siguen 
comunicades per poder esmenar-les el més aviat possible. 

La Sra. Rectora dona la paraula al Vicerector de Planificació, Qualitat i Tecnologies de la 
Informació, que en relació a la queixa de les targetes diu que dal seu dia, es va comprovar 
que el còdec de barres que s’utilitza en substitució, permetrà als estudiants l’accés als 
serveis fonamentals, ara com accés a les Biblioteques i Serveis d’Esports. No obstant, de 
ser necessària la targeta física, encara que no li consta al Vicerectorat perquè no es va dir 
al seu moment, demana que els Centres, a través dels deganats, ho sol·liciten al seu 
Vicerectorat.  

La representant d’estudiants, Àfrica Vercher, intervé per dir que per als laboratoris, en cas 
de voler gastar una taquilla és obligat donar en penyora la targeta, a lo que el Vicerector li 
contesta que en aquest cas poden deixar altre tipus d’aval. 

 

Acabades les intervencions, la Sra. Rectora agraeix l’assistència a tots els membres 
presents i els emplaça a la propera reunió que es preveu per al 7 de març. 

I com que no hi ha més assumptes que tractar, es clou la sessió, a les 12.50 hores, de la 
qual cosa com a secretària general, estenc aquesta acta.  

 

 

Vist i plau 
La Sra. Rectora, 

 

 

 

María Vicenta Mestre Escrivá 


